

## LUMÉA

- Autonomie : 1500 mAh  
*Autonomy: 1500 mAh*
- Matériaux : Métal  
*Material: Metal*
- Indicateur niveau de batterie : 3 LEDs  
*Battery Level Indicator: 3 LEDs*
- Micro USB  
*Micro USB charge*
- Taille : 116 mm (hauteur) x 19 mm (largeur)  
*Dimensions: 116 mm (height) x 19 mm (width)*

### AIRFLOW LEVELS

- AÉRIEN / WIDE
- MOYEN / HALF OPEN
- SERRÉ / TIGHT
- FERMÉ / CLOSED



## ATOMISEUR // ATOMIZER LUMÉA

- Clearomiseur : Remplissage par le haut 1/4 de tour  
*Clearomizer: Top Filling turning 1/4*
- Résistance : BTC R 0.5 Ohm (Propulsé par FIBER FREAKS)  
*Resistance: BTC R 0.5 Ohm (Powered by FIBER FREAKS)*
- Capacité : 3.0 ml  
*Capacity: 3.0 ml*
- Connexion Magnétique  
*Magnetic Connection*
- Contrôle d'Airflow (3 positions)  
*Airflow Control (3 positions)*
- Matériaux : Pyrex  
*Material: Pyrex*



**BTC R**  
PROPULSED BY  
FIBER  
FREAKS



Atomiseur Luméa  
compatible avec  
Atomiseur Luméa  
compatible with  
**LUMÉA BOX**



# LUMÉA™

## J WELL®



DESIGNED IN FRANCE

[www.jwellstores.com](http://www.jwellstores.com)

# LUMÉA™

## J WELL®

DESIGN DISCRET ET COMPACT  
COMPACT AND DISCRETE DESIGN



## LA BEAUTÉ DE LA GÉOMÉTRIE THE GEOMETRY OF BEAUTIFUL



Les modèles se suivent, mais ne se ressemblent pas ! Grâce à son format carré longiligne, Luméa ne roule pas de manière anarchique. Avec son nouveau système de réservoir carré et un système de remplissage rapide par le haut, ne perdez plus de temps en manipulation inutiles. Quelques secondes suffisent. De plus, changer rapidement de réservoir grâce à sa connexion magnétique. Son airflow réglable sur trois positions vous permettra une vape à tirage serré ou plus aérien juste en changeant la position du réservoir. Enfin son format compact vous permettra de la glisser dans n'importe quelle poche, tout en restant discret.

*Models follow each other but none of them alike the others! With a long and squared format, Luméa does not roll uncontrollably. With a new system of a squared tank and a quick filling system from the top, do not waste any more time with useless manipulations. Only a few seconds are necessary. Moreover, change your tank rapidly thanks to a magnetic connection. Its adjustable airflow on three positions will allow your vape a tighter hit or an aerial one, simply by changing the position of the tank. Finally, with a very compact format, you will be able to keep it with you at all times in any of your pockets.*

